

A_Thousand_Yellow_Daisies ist ein one-fucking-queer-woman*-one-gorgeous-guitar*-Projekt aus Berlin.

Dunkelbunt und emotional bewegt sich Annemieke mit ihrer Gitarre Lorelai auf allen Ebenen zwischen den Dingen.

Femme-inin und unverblümt ehrlich lässt die D.I.Y. Musikerin uns in ihr Herz hineinhören, wenn sie ihre Geschichten vom Scheitern und Lieben in einer Gesellschaft voller "heteronormativer Überlegenheit" und Ignoranz erzählt.

Irgendwo zwischen Grunge, klassischer Singer/Songwriter- Klampferei und 60's Soul Einflüssen setzt sie mehr auf Intensität als auf Perfektion und lässt sich von schweren Riffs in weich gezupfte Momente und wieder zurück treiben.

A_Thousand_Yellow_Daisies is a one-fucking-queer-woman*-one-gorgeous-guitar*-project from Berlin. Dark but colourful and purely emotional Annemieke and her guitar Lorelai are ranging in all ranks in between the things.

Femme-inin and forthrightly honest she lets us listen to her heart, when she`s telling her stories of failure and love in a world of heteronormative dominance and ignorance.

Somewhere in between "P.J. Harvey" and "Texas Is The Reason" she is counting more on intenseness than on perfection and lets herself float from heavy riffing back to soft finger pickings.